
Referat af bestyrelsesmøde den 12/8-2024 
 
Til stede: Karsten Jakobsen, Susanne Baunsgaard, Pernille Kaudi, Pernille Mastek, Kristine Fanning, 
Amanda Rix. 
Afbud: Susanne Bøgh 
 

 

1. 

Godkendelse af dagsorden  

 

Godkendt. 

 

2. 

Godkendelse af referat 

 

Godkendt – Kaudi lægger op. 

 

3. 

Siden sidst 

 

- Vi har haft mange stævner som alle er gået rigtig godt. Et enkelt stævne måtte aflyses 

grundet regn. Vi har fået gode tilbagemeldinger og rapporter. 

 

Vi har et enkelt springstævne tilbage i år i weekenden 17+18. august. Herudover har vi 

to dressurstævner tilbage. 

 

- Der har været ridelejr. Økonomien har ikke været så god som tidligere år, og det er 

minimalt hvad vi har tjent på det. 

 

Til næste gang skal der på forhånd være opsat faste rammer for antal løntimer som kan 

bruges under ridelejr. 

 

- Amanda er stoppet som personaleansvarlig. 

Kristine tager over som med-personaleansvarlig sammen med Susanne Baunsgaard. 

Kristine vil varetage opgaven omkring sygemeldinger.  

 

- Frederik har meldt ud at han stopper som fastansat i stalden pr. 1/9, men fortsætter 

som tilkaldevikar. 

 

- Baunsgaard er ved at lave stillingsopslag vedr. underviser til rideskolen. Den forventes 

at blive lagt op i løbet af dagen. 

 

- Bokssituation: Fulton kommer tilbage fredag d. 16/8. Som aftalt på seneste staldmøde, 

vil han komme på folden mandag når det kan håndteres af personalet.  



 

Champion flytter over i Joy’s gamle boks. Kaudi er i gang med at finde en ny opstalder 

til Champions boks. 

4. 

Nyt fra kasseren 

 

På næste bestyrelsesmøde vil Mastek gennemgå balancen pr. 30/6. Balancen vil blive lagt op 

på forhånd, så vi hver især kan gennemgå den inden mødet. 

 

Økonomien ser umiddelbart bedre ud end den har gjort før. 

 

5. 

Løbende sager 

 

- Hjælpermad 

 

Der er fremlagt forslag til genindførelse af madbilletter. Blå billet = værdi 50 kr. Udløses 

ved 3 timers hjælp. Grøn billet = værdi 100 kr. Udløses ved 6 timers hjælp. 

Madbillet gives kun til hjælpere som står på hjælpelisten inden stævnes start.  

Forslaget vedtages. 

 

- Hestesituationen 

Baksi kommer ikke til at kunne indgå i rideskolen. Vi skal derfor se om han kan sælges 

som chancehest grundet halthed.  

Freja fungerer ikke længere som rideskolehest. Hun er pt. svær at undvære i rideskolen, 

men vi er nødt til at starte processen op.  

 

Vi mangler en rideskolehest (stor hest). Jamilla sættes på opgaven at finde en, evt. med 

support at Pernille K. Budgettet må ikke overstige 35.000 kr. + hvad Baksi og Freja evt. 

kan indbringe.  

 

6. 

Evt 

- Næste møde aftales til den 17.09.24 kl. 19,00 – 21,00 i Tune. 

 


